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Zápis z jednání komise pro regeneraci sídliště Šipší ze dne 19.11.2007 

 

Datum a čas jednání: 19.11.2007,15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací místnost MÚ , Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté: MVDr.Vančura,Ing.Suchánek,Ing.arch.Kremla,Ing.Tvrdík 

 

Program jednání:  

 Zahájení , prezence 

 Kontrola zápisu 

 MVDr.Vančura – host jednání 

 Ing.arch.Kremla - - II.etapa Dopravního generelu: ul.Studentů ,Havířská stezka 

 Různé 

 

 

 

Zahájení ,prezence 

 Pan Ing.Jirásek se omluvil a pověřil řízením jednání pana Martina Hlavatého,který 

provedl prezenci a obeznámil přítomné s programem. 

 

Kontrola zápisu  

 Rada města na svém jednání dne 30.10.2007 schválila náš níže uvedený návrh na 

usnesení: 
Usnesení č. 940/07 k zápisu komise pro revitalizaci sídliště Šipší  
Rada města I. b e r e na v ě d o m í  

zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 15.10.2007 

II. u k l á d á 

a) odboru správy majetku zajistit zprůchodnění cesty sadem ze sídliště na 

Kaňk 

Zodpovídá: Ing. Suchánek Termín: 30.11.2007 

b) investičnímu odboru zajistit jednoduchý nákres s odhadem nákladů pro 

realizaci okružní křižovatky směrem od Alberta na Kaňk 

Zodpovídá : Ing.T. Benada, Ing.Janál      Termín : 31.12.07 

 Ing.Suchánek – proběhlo jednání s Schwanzenberskou kanceláří ,která byla 

vstřícná,byla ochotná jednat nejen o úpravě zeleně na této cestě sadem ,ale i na jiných 

prostranstvích , které jsou v jejich vlastnictvích a bude potřeba s jejich úpravou něco 

dělat ,jsou ochotni spolupracovat. (zatím to vypadá nadějně) – úprava cesty sadem  by 

se mohla stihnout v případě dobrého počasí do konce listopadu. 

MVDr.Vančura 

 Na jednání komise byl pozván hlavně ohledně sportovišť na sídlišti a jejich využití. 

 Dětské hřiště (U Lorce), které se nově otevřelo a otázka , která se vynořila byla, zda 

hřiště oplotit,anebo ne a hlavně zda ho uzamykat. DH je hodně navštěvované i 

v současnosti i když je již chladnější počasí. 
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 MVDr.Vančura - děkuje za pozvání na jednání, čekal na názor z komise (co se týká 

uzavírání DH), nemá s tím problém.V případě, že by se hřiště uzavíralo, musel by se 

najít správce, který by to měl na starosti. Dal do diskuse otázku – zda by si DH nechtěl 

někdo vzít pod patronát  - nějaký spolek , sdružení anebo škola – tím by se vše 

zjednodušilo. DH  je nové , návštěvnost je vysoká, jsou tam moderní prvky, bude ještě 

doplněno o kladinu a pár dalších hracích prvků. Byl požadavek o odpadkové koše ( to 

již tam je). Budou tam jiná vrata. Ing. Vališ navrhl možnost, že by se o DH za úplatu 

starala škola Karate – Vakado. 

 Komise doporučuje zkušebně na dobu ½ roku nové dětské hřiště U Lorce 

neuzavírat,po uplynutí této doby by se stav vyhodnotil a situace by se řešila dle 

potřebnosti. 

 Pan Hlavatý využil přítomnost pana místostarosty, který má sportovní záležitosti na 

starosti a otevřel diskusi ohledně školního hřiště při Základní škole Jana Palacha. 

Současně měl k dispozici výsledky ankety , která proběhla na internetových stránkách 

naši komise. Otázka zněla: „Myslíte si, že by v se veřejnosti mělo otevřít školní hřiště 

u ZŠ v ulici Jana Palacha?“ 90 % respondentů , kteří se ankety zúčastnili jsou za 

zpřístupnění i pro veřejnost. 

 Pan Hlavatý navrhl , že by bylo vhodné vstoupit do jednání s panem ředitelem ZŠ Jana 

Palacha 

 Pana Vančura – zda se nepokusit sehnat finanční prostředky na rekonstrukci  hřiště u 

školy ( v současnosti probíhají opravy škol) a neoddělit tuto akci od rekonstrukce 

školy, souhlasí s otevřením hřiště pro veřejnost, ale myslí si , že pan ředitel školy bude 

trvat na správci hřiště, což bude asi problém a on sám se přimlouvá za správce ( přece 

jenom správce hraje i takovou psychologickou roli) 

 Komise  - úkol: Doporučuje se zkontaktovat s ředitelem ZŠ Jana Palacha, projednat  

možnost  zpřístupnění školního hřiště i veřejnosti, možnost  o pronájmu 

hřiště.Zodpovídá: M.Hlavatý,MVDr.Vančura,Ing.Jirásek 

 Ing.Vališ – vznesl dotaz proč je nové fotbalové hřiště s umělým trávníkem 

zpřístupněno veřejnosti jen na tři hodiny? A proč se stavělo sportovní hřiště tak 

jednosměrně využité? Pan Vančura odpověděl, že hřiště by mělo sloužit hlavně 

fotbalu, že nikde v okolí to pro veřejnost není zpřístupněno , tady dokonce dvě 

základní školy dopoledně přes týden mohou tento umělý trávník využívat také. K 

druhému dotazu, v okolí je dostatek jiných ploch , které se mohou využít na jiný druh 

sportu 

 Pan Hlavatý poděkoval panu místostarostovi za účast 

Ing.arch.Kremla – informace o Dopravním generelu 

 Pana architekt přinesl k nahlédnutí návrh okružní křižovatky Opletalova ulice  - 

Ortenova ulice, zpracoval Ing.J.Kmoníček, (tím by se vyřešila doprava u Kauflandu) a 

studii bloků ulice Studentů a Jana Palacha 

 K  řešení okružní křižovatky Opletalova – Ortenova – je to návrh , jak to bude vypadat 

po úpravách, je tam řešení nové okružní křižovatky + nový výjezd od Kauflandu  
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(křižovatka působí jako zpomalovací pruh), chodník v ulici Opletalova je protažený až 

k zastávce 

 Nový výjezd z parkoviště u Kauflandu – obchodní společnost s ním souhlasí ( ze 

začátku bude sloužit – při výstavbě kruháku i jako vjezd), 

 Finanční prostředky v rozpočtu na příští rok navrženy jsou 

 Doporučení komise: Komise doporučuje vedení města ,aby vstoupilo do jednání se 

společností Kaufland ohledně možnosti spolufinancování výjezdu z parkoviště. 

 Co se týká studie řešení vnitrobloků horní částí sídliště , to je ve jen ve studii, spíš se 

dotazoval pan architekt formou otázek , které obdržel od zpracovatelů ( zda je možné 

uvažovat s rozvojem podnikatelských a společenských aktivit v  parteru této lokality; 

zda je nutné udržet prostor předzahrádek anebo raději zvětšit plochy zeleně; je nutné 

zachovat vstupy do objektu z obou stran domů-anebo ponechat jenom jeden vchod; 

parkování –venkovní anebo podzemní??-to jsou otázky spíše pro obyvatele do diskuse 

 V případě potřeby svolá Ing. Kremla mimořádné jednání komise k DG ještě v tomto 

roce. 

Různé 

 Ing.Tvrdík –  technické oddělení obdrželo dvě petice od obyvatelů ohledně zřízení 

přechodu pro chodce u potravin Balla v ulici Ortenova a zřízení dvou zpomalovacích 

pásů. Jelikož v současné době se uvažuje o budoucí výstavbě kruháku u Kauflandu 

bylo by neefektivní udělat ještě  zpomalovací pruhy těsně před tím a další přechody 

 Komise nedoporučuje zpomalovací pruhy v ulici Ortenova ulice, není v souladu 

s projektovou dokumentací, bude se řešit v II.fázi řešení okružní křižovatka 

Ortenova ulice 

 Komise  doporučuje v současné době na základě žádostí (dvě petice- různé podpisy) 

obyvatel Ortenovy  ulice zhotovit přechod pro chodce v podobě vodorov.pruhů 

v prostorů u Bally- křižovatka Ortenova ul.-17.listopadu z rozpočtu odboru správy 

majetku 

 Pan Nováček měl seznam závad na sídlišti , které prezentoval panu Tvrdíkovi 

 Pan Hacar opět intervenoval na pana Tvrdíka , že před domem Na Studních je nutná 

oprava ( před domem Na Studních se již koná rekonstrukce chodníku, na koho se má 

obrátit , aby i před domem 70 se oprava urychlila) 

 Pan Hlavatý navrhl schůzku ve středu v 16.00 hodin,které se zúčastní pan 

Ing.Tvrdík,pan Hlavatý,pan Nováček a pan Černý.Sraz před domem Na studních 70. 

Po vyjasnění problému domu 70, bude následovat obchůzka sídliště Šipší. 

Příští jednání se koná 14.1.2008 v malé zasedací místnosti MÚ ,Vlašský dvůr. 

Zapsala: Alena Děkanovská     Zápis ověřil:Martin Hlavatý 


